

GALERIE MORGEN

Angelika Watzl

Oranienburger Str. 27

D-10117 Berlin

T: +49 – (0)30 – 66 30 91 45

F: +49 – (0)30 – 66 30 91 48

kontakt@galerie-morgen.com

www.galerie-morgen.com

ÖFFNUNGSZEITEN | OPENING HOURS

Di – Sa 12.00 – 18.00 Uhr | Tue – Sat 12 – 6 p.m.

AUSSTELLUNGSDAUER | EXHIBITION DATES

12. August 2010 – 25. September 2010 | 12 August 2010 – 25 September 2010

TITELBILD | IMAGE (DETAIL)

Dogan Dogan

Berlin, 2009

Stoffcollage auf Leinwand |

Textile collage on canvas

210 x 280 cm | 6.88 x 9.18 ft

© Dogan Dogan, Berlin



DOGAN DOGAN – WORLD WIDE SKY

ERÖFFNUNG: 11. August 2010, 19.00 Uhr, in Anwesenheit des Künstlers

EINFÜHRUNG: RAIMAR STANGE, freier Kunstkritiker und Kurator, Berlin

Die Serie „World Wide Sky“ des 1967 in der Türkei geborenen Künstlers Dogan Dogan thematisiert mit großflächigen Patchworkmalereien den Himmel über verschiedenen Städten der Welt, wobei jede Arbeit dieses Zyklus eine der 24 Zeitzonen repräsentiert. Für seine Bilder verwendet Dogan Dogan Stoffe, die seine Mutter über viele Jahre hinweg gesammelt hatte und welche durch ihre expressive Farbigkeit und Textur die individuellen Lichtimpressionen des Himmels widerspiegeln. Mit seinen Werken demonstriert Dogan Dogan, dass es möglich ist, durch Weiterverwendung, Recycling und Wiederverwertung etwas gänzlich Neues entstehen zu lassen.

Dogan Dogan lebt und arbeitet in Berlin.

DOGAN DOGAN – WORLD WIDE SKY

OPENING: 11 August 2010, 7 p.m., the artist will attend

INTRODUCTION: RAIMAR STANGE, freelance art historian and critic, Berlin

The series „World Wide Sky“ by artist Dogan Dogan, born in Turkey in 1967, with its large-format patchwork paintings interprets the sky over cities all over the world, each one of the works representing one of the 24 time zones. For his pieces of art Dogan Dogan uses fabrics, which his mother had collected over many years, and which by their expressive colourfulness and texture mirror the individual light impressions of the sky. With his works, he demonstrates the possibility to create something entirely new by reuse, recycling and reutilisation of materials.

Dogan Dogan lives and works in Berlin.